
ЖИТОМИРСЬКА  РАЙОННА РАДА 

 

ПРОТОКОЛ  № 1 

засідання постійної комісії з питань 

бюджету і комунальної власності 

 

від 25 лютого 2020 року                                                              м. Житомир 

 

Малий зал засідань        10 год. 00 хв. 

 

Всього членів комісії – 11. 

 

           У   роботі   комісії   взяли   участь  10  членів постійної комісії: 

Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т., Дєньга В.А., 

Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М., 

Шахова О.П. 

 

На початку засідання для участі в роботі комісії зареєструвалося 9 

депутатів: Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т., Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М. 

 

 Засідання веде голова постійної комісії з питань бюджету і комунальної 

власності Котвицький С.В. 

 

У роботі комісії взяли  участь: 

1. Крутій Сергій Григорович – голова районної ради 

2. Оханський Юрій Миколайович – голова райдержадміністрації 

3. Мельник Катерина Вікторівна – заступник голови 

райдержадміністрації 

4. Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами виконавчого 

апарату районної ради 

5. Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник управління фінансів 

райдержадміністрації 

6.   Грицанюк Ірина Вадимівна – заступник начальника управління праці 

та соціального захисту населення райдержадміністрації  

7. Литвиненко Алла Володимирівна – начальник відділу культури і 

туризму райдержадміністрації. 

8. Собко Тарас Дмитрович – Генеральний директор комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» районної ради 

9. Полозун Людмила Вікторівна – заступник Генерального директора 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради 

10. Горбенко Геннадій Валентинович - Директор комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

районної ради 
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11. Стужук Валентин Володимирович - головний  спеціаліст відділу 

освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації  

12. Ксендзук Дмитро Прокопович – заступник голови районної ради 

ветеранів 

13. Андросович Петро Васильович – Василівський сільський голова 

14. Гончаренко Зоя Григорівна – Новогуйвинський селищний голова 

15. Загладько Віктор Миколайович – депутат районної ради  

16. Козел Василь Васильович – депутат районної ради 

17. Оржехівський Володимир Миколайович - депутат районної ради 

18. Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст виконавчого 

апарату ради, депутат районної ради 

19. Бовсуновський Юрій Петрович  - голова Громадської ради при 

райдержадміністрації 

20. Сидоренко Оксана Володимирівна – головний спеціаліст 

організаційного відділу виконавчого апарату ради 

21. Юхимчук Сергій Миколайович - головний редактор газети 

«Приміське життя» 

 

СЛУХАЛИ: Котвицького С.В.,  голову постійної комісії, який повідомив, що у 

роботі комісії беруть участь 9 депутатів із 11, а тому кворум для засідання є і 

комісія є правомочною. Проінформувала, що рішення комісії приймаються 

більшістю голосів від загального складу комісії.  

ВИРІШИЛИ: Розпочати засідання комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

  

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В.,  голова постійної комісії, який нагадав 

депутатам районної ради, що у разі виникнення конфлікту інтересів при  

розгляді питань порядку денного, депутати мають дотримуватися вимог 

Законів України «Про запобігання корупції» і «Про місцеве самоврядування 

в Україні» та оголошувати про виниклий конфлікт інтересів. 

 

СЛУХАЛИ: Про порядок денний комісії за основу та в цілому. 

Інформує:  Котвицький С.В. – голова  постійної комісії 

    Пропозицій, доповнень, заперечень тощо до порядку денного засідання не 

надходило. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний порядок денний засідання комісії за 

основу та в цілому: 

1. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського району» 

Голік Т.І. 
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              Інформує: Литвиненко Алла Володимирівна – начальник відділу 

культури і туризму райдержадміністрації 

                         

2. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського району» 

Подгородецькому В.В. 

             Інформує: Ксендзук Дмитро Прокопович  – заступник голови районної 

ради ветеранів 

                       

3. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського району» 

Крутію С.Г. 

             Інформує: Загладько Віктор Миколайович – депутат районної ради 

    

4. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради на 2020 рік. 

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

                                          

5. Про співфінансування проєкту «Капітальний ремонт фасаду та покрівлі 

будівлі лікувального корпусу (термосанація) КУ «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради по шосе Сквирське,3 в с. Станишівка 

Житомирського району» на 2020 рік.  

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради   

                                     

6. Про співфінансування проєкту «Капітальний ремонт фасаду та покрівлі 

будівлі лікувального корпусу (термосанація) КУ «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради по шосе Сквирське,3 в с. Станишівка 

Житомирського району» на 2021 рік. 

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор           

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

                     

7. Про співфінансування проєкту «Капітальний ремонт фасаду та покрівлі 

будівлі поліклінічного корпусу (термосанація) КУ «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради по шосе Сквирське,3 в с. Станишівка 

Житомирського району» на 2020 рік. 

            Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

                     

8. Про співфінансування проєкту «Капітальний ремонт фасаду та покрівлі 

будівлі поліклінічного корпусу (термосанація) КУ «Центральна районна 

лікарня» Житомирської районної ради по шосе Сквирське,3 в с. Станишівка 

Житомирського району» на 2021 рік. 
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              Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

                     

9. Про тарифи на платні послуги,  які надаються комунальним 

некомерційним підприємством «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради 

              Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

                          

10. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної допомоги» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович - директор комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» районної ради 

                                      

11.  Про внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне   стоматологічне   об’єднання»  

Житомирської районної ради на 2020 рік. 

               Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради 

 

12. Про тарифи на платні послуги,  які надаються комунальним 

некомерційним підприємством «Територіальне   стоматологічне   об’єднання»  

Житомирської районної ради 

                Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради 

 

13.  Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 2019 рік. 

             Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

                     

14. Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню здійснення 

Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених законами 

України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-2020 роки. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

              

15.  Про внесення змін до районного бюджету Житомирського району на 

2020 рік. 

             Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 
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16. Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації.  

          Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  управління 

фінансів райдержадміністрації 

            

17.  Про стан фінансування районних програм. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

                  

18. Про затвердження Програми використання коштів районного бюджету, 

що надходять у порядку відшкодування втрат сільськогосподарського та 

лісогосподарського виробництва, на 2020 рік. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

                    

19. Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної культури 

та спорту  на 2017 - 2021 роки. 

            Інформує: Стужук Валентин Володимирович - головний  спеціаліст 

відділу освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації 

                      

20.  Про внесення змін до районної Програми  соціальної   підтримки  

учасників АТО, ООС та членів їх сімей на 2019 – 2021 роки. 

             Інформує: Грицанюк Ірина Вадимівна  – заступник начальника 

управління праці та соціального захисту населення райдержадміністрації 

                

21. Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в діяльності 

Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

22. Про визначення розміру фінансових ресурсів  на виконання у 2020 році  

Програми  про кошти для забезпечення  виконання депутатських повноважень 

та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

23.  Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

             Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

 

24.  Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Житомирського району на 2020 рік. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 
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25. Про внесення змін до Методики розрахунку і порядку використання 

плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних  громад сіл, 

селищ району. 

         Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності районної ради 

 

26.  Різне. 

 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

«Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 Порядок денний затверджено. 

 

СЛУХАЛИ: Котвицького С.В., голову постійної комісії, про регламент роботи 

засідання. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити наступний регламент засідання: з усіх питань 

порядку денного – до 10 хвилин, для виступів та пропозицій - до 3 хвилин. 

Через дві години роботи комісії зробити перерву. Інші перерви проводити за 

пропозиціями головуючого та депутатів.          

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

ВИСТУПИЛИ: Нижник В. Т., депутат районної ради, який заявив про наявний 

у нього  конфлікт інтересів при розгляді  питання  порядку денного «Про 

внесення змін до Програми фінансової підтримки комунального 

некомерційного підприємства «Територіальне   стоматологічне   об’єднання»  

Житомирської районної ради на 2020 рік», «Про тарифи на платні послуги,  

які надаються комунальним некомерційним підприємством «Територіальне   

стоматологічне   об’єднання»  Житомирської районної ради» та внесення змін 

до районного бюджету, оскільки він очолює зазначену установу. 

        Голік Т.І.,  депутат районної ради, який заявив про наявний у неї 

конфлікт інтересів при розгляді  питання  порядку денного про присвоєння їй 

звання «Почесний громадянин Житомирського району», «Про внесення змін 

до районного бюджету Житомирського району на 2020 рік» та внесення змін 

до Програми забезпечення відкритості в діяльності Житомирської районної 

ради та  Житомирської районної державної адміністрації на 2018-2020 роки, 

оскільки вони передбачають витрати на утримання виконавчого апарату 
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районної ради, у якому вона працює, та витрати на разову грошову допомогу 

Почесному громадянину, звання якого їй пропонується присвоїти. 

 

1. СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Голік Т.І. 

              Інформує: Литвиненко Алла Володимирівна – начальник відділу 

культури і туризму райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга В.А., 

Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 1 (Голік Т.І.). 

 Рішення прийнято більшістю голосів. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Подгородецькому В.В. 

             Інформує: Ксендзук Дмитро Прокопович  – заступник голови районної 

ради ветеранів 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ: Про присвоєння звання «Почесний громадянин Житомирського 

району» Крутію С.Г. 

             Інформує: Загладько Віктор Миколайович – депутат районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

                       

4. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

Житомирської районної ради на 2020 рік. 
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             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Про співфінансування проєкту «Капітальний ремонт фасаду та 

покрівлі будівлі лікувального корпусу (термосанація) КУ «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради по шосе Сквирське,3 в 

с.Станишівка Житомирського району» на 2020 рік.  

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні цього питання взяли участь депутати районної 

ради Котвицький С.В., Михайлов А.М., Оржехівський В.М. та голова районної 

ради Крутій С.Г. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: Про співфінансування проєкту «Капітальний ремонт фасаду та 

покрівлі будівлі лікувального корпусу (термосанація) КУ «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради по шосе Сквирське,3 в 

с.Станишівка Житомирського району» на 2021 рік. 

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 
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«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

7. СЛУХАЛИ:   Про співфінансування проєкту «Капітальний ремонт фасаду та 

покрівлі будівлі поліклінічного корпусу (термосанація) КУ «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради по шосе Сквирське,3 в с. 

Станишівка Житомирського району» на 2020 рік. 

            Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

8. СЛУХАЛИ:  Про співфінансування проєкту «Капітальний ремонт фасаду та 

покрівлі будівлі поліклінічного корпусу (термосанація) КУ «Центральна 

районна лікарня» Житомирської районної ради по шосе Сквирське,3 в с. 

Станишівка Житомирського району» на 2021 рік. 

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про тарифи на платні послуги,  які надаються комунальним 

некомерційним підприємством «Центральна районна лікарня» Житомирської 

районної ради. 

             Інформує: Собко Тарас Дмитрович – генеральний директор 

комунального некомерційного підприємства «Центральна районна лікарня» 

районної ради    

ВИСТУПИЛИ: В обговоренні цього питання взяли участь депутати районної 

ради Дєньга В.А., Оржехівський В.М., директор КНП «Центральна районна 

лікарня» Собко Т.Д., директор КНП «ЦПМСД» Горбенко Г.В. та голова 

районної ради Крутій С.Г. 



10 

 

       Голова районної ради Крутій С.Г., доручив виконавчому апарату районної 

ради за результатами обговорення підготувати на розгляд 31 сесії, пленарне 

засідання якої відбудеться 27 лютого, текст звернення до Президента України, 

Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, Міністерства оборони 

України  та  Міністерства соціальної політики України про скасування норми 

чинного законодавства України щодо збереження за працівниками, 

прийнятими на військову службу за контрактом, середньої заробітної плати на 

підприємстві, в установі, організації, фермерському господарстві, 

сільськогосподарському виробничому кооперативі незалежно від 

підпорядкування та форми власності і у фізичних осіб - підприємців, у яких 

вони працювали на час призову, залишивши норму щодо збереження місця 

роботи та займаної посади, або ж забезпечення цих виплат за рахунок коштів 

Державного бюджету України відповідно до норм чинного законодавства 

України. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Центр первинної медико-

санітарної допомоги» Житомирської районної ради на 2020 рік. 

              Інформує: Горбенко Геннадій Валентинович - директор комунального 

некомерційного підприємства «Центр первинної медико-санітарної 

допомоги» районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 

комунального некомерційного підприємства «Територіальне   стоматологічне   

об’єднання»  Житомирської районної ради на 2020 рік. 

               Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради 
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ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

12. СЛУХАЛИ: Про тарифи на платні послуги,  які надаються комунальним 

некомерційним підприємством «Територіальне   стоматологічне   об’єднання»  

Житомирської районної ради 

                Інформує: Нижник Володимир Тимофійович – головний лікар 

комунального некомерційного підприємства «Територіальне стоматологічне 

об’єднання» районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Михайлов А.М., депутат районної ради, запитав чому вартість 

послуг по району менша як по місту. 

      Нижник В.Т., головний лікар КНП «ТСО», відповів, що по району менші 

затрати. 

      Бовсуновський Ю.П., голова Громадської ради при РДА, який висловив 

зауваження щодо недотримання графіку прийому громадян лікарем 

стоматполіклініки у с.Троянів. 

      Оханський Ю.М., голова райдержадміністрації, який повідомив про те, що 

з цього питання він спілкувався із сільським головою, який повідомив, що 

скарг на роботу лікаря немає. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про затвердження звіту про виконання районного бюджету за 

2019 рік. 

             Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 
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«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

14. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районної Програми по забезпеченню 

здійснення Житомирською райдержадміністрацією повноважень, визначених 

законами України та делегованих Житомирською районною радою на 2018-

2020 роки. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник В.Т.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

               

15. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до районного бюджету Житомирського 

району на 2020 рік. 

             Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації – текст інформації додається до 

протоколу. 

      У процесі розгляду цього питання порядку денного на засідання прибула 

депутат районної ради, заступник голови постійної комісії Шахова О.П. У 

роботі комісії беруть участь 10 депутатів. 

ВИСТУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, який зауважив, що 

усі керівники (представники) структурних підрозділів РДА мають бути на 

засіданні комісії, оскільки у депутатів виникають питання, на які потрібно 

надати відповіді. Також наголосив на тому, що по усіх пунктах по виділенню 

коштів має бути деталізація (на що ці кошти, на які навчальні заклади тощо), а 

не вказано загальне формулювання.  

       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, яка запропонувала, щоб 

управлінням фінансів на пленарне засідання 31 сесії було надано деталізовані 

пропозиції по розподілу коштів.  

       Михайлов А.М., депутат районної ради, запитав за яким принципом 

розподіляються кошти, зокрема на освіту. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, який зауважив щодо п. 37 по 

виділенню коштів на заробітну плату райдержадміністрації. 

        Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що 

коштів, які виділені із державного бюджету на заробітну плату працівникам 

РДА недостатньо (виділено всього на 9 місяців, але не враховано виплати 

звільненим працівникам внаслідок скорочення, а також на матеріальні 

допомоги при наданні відпусток тощо). Крім того, наголосила, що навіть 

унаслідок скорочення кількості працівників РДА фонд заробітної плати також 

скорочено. 
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       Котвицький С.В., голова постійної комісії, який вніс пропозицію доручити 

РДА деталізувати видатки по виділенню коштів на заробітну плату 

райдержадміністрації. 

      Оханський Ю.М., голова райдержадміністрації, який повідомив про те, що 

у зв’язку з обмеженим фондом заробітної плати виникла ситуація, що 

звільнені внаслідок скорочення чисельності та штату працівники отримали всі 

виплати, в для виплати заробітної плати працюючим службовцям коштів не 

вистачає. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, зауважив щодо виділення 

коштів на ЦПМСД. Запропонував доручити ЦПМСД на пленарне засідання 

надати роз’яснення щодо використання транспортних засобів цим 

підприємством.  

       Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що у 

цьому пункті передбачено кошти і на ПММ, і на миючі засоби та господарські 

товари. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, зауважив щодо виділення 

додаткових коштів на заробітну плату Громадській організації «Колос» та 

наголосив на тому, що у РДА та райраді працівників скорочують, а у 

громадській організації ВФСТ «Колос» аж 2 бухгалтери, які утримуються за 

рахунок бюджетних коштів. Також висловив зауваження чому із районного 

бюджету фінансується громадська організація ВФСТ «Колос», адже вона має 

свій статут та має утримуватися за рахунок власних коштів, а не перебувати на 

повному утриманні бюджету. Виступив на підтримку  фінансування дитячо-

юнацької спортивної школи ВФСТ «Колос», оскільки це передбачено 

законодавством, а також там тренуються діти. 

       Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, відповіла, що у 

Громадській організації ВФСТ «Колос» 1 бухгалтер, а ще 1 у ДЮСШ 

Громадської організації ВФСТ «Колос» та наголосила на тому, що доплату до 

розміру мінімальної заробітної плати ми зобов’язані здійснювати. Наполягла 

на тому, що законодавство дозволяє фінансувати цю громадську організацію. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, який наголосив на тому, що 

районний бюджет може фінансувати певні заходи громадських організацій, 

але виключно на конкурсних засадах. Запропонував організувати конкурс з 

відбору ГО для їх бюджетного фінансування. А також наголосив на тому, що 

Громадські організації не підзвітні райдержадміністрації. 

        Шахова О.П., заступник голови постійної комісії, яка висловила 

зауваження щодо утримання у Громадській організації ВФСТ «Колос» 2 

бухгалтерів за рахунок бюджетних коштів та наголосила на тому, що, 

зважаючи на коло діяльності,  об’єм бухгалтерських робіт там невеликий, а 

тому утримання 2 бухгалтерів як 2 повних штатних одиниць за рахунок 

бюджетних коштів є недоцільним та припустила, що, можливо, вони 

працюють на 0,5 ставки. 

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, який наголосив на тому, що на 

дитячо-юнацьку спортивну школу ВФСТ «Колос» районна рада зобов’язана 

виділяти кошти, а Громадська організація ВСТТ «Колос» нехай заробляє сама 

на своє утримання. 
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       Парфентієва Т.М., депутат районної ради, член постійної комісії, яка 

зауважила чому до цього часу не розроблено програму «Питна вода» та не 

внесено її до Програми економічного і соціального розвитку району, оскільки 

особисто нею ця пропозиція вносилася неодноразово, бо існує певна проблема 

із питною водою, зокрема на території Новогуйвинської селищної ради. 

Запропонувала доручити райдержадміністрації доповісти на сесії про 

виконання цих доручень і пропозицій. 

         Подорожна Т.Л., керуючий справами виконавчого апарату районної 

ради, яка повідомила про те. що відповідно до пропозиції депутата районної 

ради Парфентієвої Т.М. виконавчим апаратом ради направлено лист-

доручення райдержадміністрації для вивчення цього питання, розроблення 

проекту програми про питну воду та подання її на розгляд і затвердження сесії 

районної ради, але до цього часу від райдержадміністрації проекти програм, 

рішень тощо чи інші документи з цього питання не надходили. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення з урахуванням доповнень, 

зауважень і пропозицій, висловлених у процесі засідання комісії, та внести 

його на розгляд районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 10 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., 

Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

16. СЛУХАЛИ: Про затвердження розпоряджень голови райдержадміністрації.  

          Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  управління 

фінансів райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 10 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., 

Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

              

17. СЛУХАЛИ: Про стан фінансування районних програм. 

              Інформує: Ходоровська Наталія Володимирівна – начальник  

управління фінансів райдержадміністрації – текст інформації додається до 

протоколу. 

ВИРІШИЛИ: Узяти інформацію про стан фінансування районних програм до 

відома. 

Результати голосування: 
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«За» - 10 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Парфентієва Т.М., 

Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

18. СЛУХАЛИ:  Про затвердження Програми використання коштів районного 

бюджету, що надходять у порядку відшкодування втрат 

сільськогосподарського та лісогосподарського виробництва, на 2020 рік. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

ВИСТУПИЛИ: Оржехівський В.М., депутат районної ради, голова постійної 

комісії з питань розвитку АПК, земельних відносин та екології, який 

звернувся до депутатів виділити кошти на Василівську сільську раду для 

проведення інвентаризації земель за межами населених пунктів. 

Проінформував про те, що загальна кошторисна вартість цих робіт складає 

більше 800 тис. грн., але, якщо буде виділено хоч частину цих коштів, то 

можна буде розпочати роботи.  

       Котвицький С.В., голова постійної комісії, який висловив припущення, що 

кошти на інвентаризацію земель потрібні не лише Василівській сільській раді, 

а й іншим сільським та Новогуйвинській селищній раді. 

       Гончаренко З.Г., Новогуйвинський селищний голова, сказала, що селищна 

рада також не проти отримати кошти на інвентаризацію земель.  

       Козел В.В., депутат районної ради, запитав де планується проводити 

інвентаризацію земель: у межах чи за межами населених пунктів. 

       Андросович П.В., Василівський сільський голова, відповів, що за межами 

населених пунктів.  

       Козел В.В., депутат районної ради, повідомив про те, що у разі, якщо ці 

землі належать до державної власності, то інвентаризацію земель  можна 

провести за рахунок коштів Державного бюджету – цими питаннями 

опікується Держгеокадастр.  

      Ходоровська Н.В., начальник управління фінансів РДА, повідомила про те, 

що під час розгляду депутатами пропозицій щодо змін до районного бюджету 

було запропоновано та підтримано депутатами рекомендувати районній раді 

виділити на сесії кошти в сумі 545 тис. грн. Василівській сільській раді на 

інвентаризацію земель за межами населених пунктів. Також наголосила на 

тому, що від Новогуйвинської селищної ради не було звернень про потребу та 

виділення коштів на інвентаризацію земель, а на даний час є лише звернення 

від Василівської і Коднянської сільських рад. 

 

         Депутат районної ради, член постійної комісії Парфентієва Т.М. 

залишила засідання комісії. У роботі комісії беруть участь 9 депутатів. 

 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 
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Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

19. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до районної Програми розвитку фізичної 

культури та спорту  на 2017 - 2021 роки. 

            Інформує: Стужук Валентин Володимирович - головний  спеціаліст 

відділу освіти, національно-патріотичного виховання, молоді та спорту 

райдержадміністрації 

ВИСТИУПИЛИ: Котвицький С.В., голова постійної комісії, який вніс 

пропозицію доручити відділу освіти. Національно-патріотичного виховання, 

молоді та спорту райдержадміністрації  на пленарне засідання 31 сесії надати 

повну інформацію про використання коштів за 2019 рік по всіх спортивних 

закладах району та їх плани на 2020 рік.  

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення, внести його на розгляд районної 

ради та підтримати пропозицію голови постійної комісії. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

        

20. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до районної Програми  соціальної   

підтримки  учасників АТО, ООС та членів їх сімей на 2019 – 2021 роки. 

             Інформує: Грицанюк Ірина Вадимівна  – заступник начальника 

управління праці та соціального захисту населення райдержадміністрації 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

21. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми забезпечення відкритості в 

діяльності Житомирської районної ради та  Житомирської районної державної 

адміністрації на 2018-2020 роки. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 
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      Проінформувала про запропоновані зміни до програми та внесла 

пропозицію про доповнення до проєкту рішення щодо коштів для виплати 

разової грошової допомоги Почесним громадянам, збільшивши суму на ще 

одну виплату у зв’язку з внесеним депутатом районної ради Давидовим А.В. 

пропозиції про збільшення кількості осіб, яким упродовж року може 

присвоюватися таке почесне звання. 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради з урахуванням доповнень (у разі прийняття рішення районної 

ради про збільшення кількості осіб до 3, яким може присвоюватися звання 

«Почесний громадянин Житомирського району» упродовж року). 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

22. СЛУХАЛИ:  Про визначення розміру фінансових ресурсів  на виконання у 

2020 році  Програми  про кошти для забезпечення  виконання депутатських 

повноважень та порядок їх використання на 2018-2020 роки. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

         

23. СЛУХАЛИ:  Про затвердження розпоряджень голови районної ради.  

             Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 9 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Нижник 

В.Т.,  Дєньга В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 
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       Засідання комісії залишив депутат районної ради, член постійної комісії 

Нижник В.Т. У роботі комісії беруть участь 8 депутатів. 

24. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Програми економічного і соціального 

розвитку Житомирського району на 2020 рік. 

            Інформує: Подорожна Тамара Леонідівна – керуючий справами 

виконавчого апарату районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

 

25. СЛУХАЛИ:  Про внесення змін до Методики розрахунку і порядку 

використання плати за оренду майна, що є спільною власністю територіальних  

громад сіл, селищ району. 

         Інформує: Уницький Сергій Олександрович – головний спеціаліст  з 

питань комунальної власності районної ради 

ВИРІШИЛИ: Погодити цей проєкт рішення та внести його на розгляд 

районної ради. 

Результати голосування: 

«За» - 8 (Котвицький С.В., Шахова О.П., Голік Т.І., Кліменко В.М.,  Дєньга 

В.А., Журавель Г.М.,   Медведюк О.В.,    Михайлов А.М.). 

 «Проти» - 0. 

«Утримались» - 0. 

«Не приймали участі у голосуванні» - 0. 

 Рішення прийнято одноголосно. 

           

26. СЛУХАЛИ:  Різне. 

       Пропозицій, питань, зауважень тощо у «Різному» не надходило. 

                  

       Зауважень, заперечень та пропозицій щодо роботи комісії не надходило. 

 

       Головуючим засідання оголошено закритим. 

 

 

Голова комісії  С. КОТВИЦЬКИЙ 

 

Секретар комісії                                                                 Т. ГОЛІК 

 


